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Θεσσαλονίκη, 18/06/2020

Του: Αποστόλου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ:    «Παράνομες χωματερές Δήμου Ωραιοκάστρου»

Κύριε Υπουργέ,

σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων του Δήμου Ωραιοκάστρου της Π.Ε. Θεσσαλονίκης, βρίθει
η περιοχή τους παράνομων χωματερών. Το φαινόμενο δημιουργίας παρανόμων χωματερών
εκεί είναι συνεχές και διαχρονικό. Αν και πρωταρχικός σχεδιασμός της εκάστοτε Δημοτικής
Αρχής ήταν και είναι ο καθαρισμός εκείνων οι οποίες βρίσκονται εντός Διοικητικών ορίων
του Δήμου, εντούτοις, αυτό είναι κατ΄ ουσίαν ανέφικτο, λόγω του ότι, προκύπτουν και νέες,
κατά  καιρούς.  Οι  κάτοικοι  αιτούνται  οριστικής  επίλυσης  του  ζητήματος  αλλά  και
αστυνόμευσης για να μην προκύπτουν νέες σε διάφορα σημεία, εντός των γεωγραφικών ορίων
του συγκεκριμένου Δήμου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ε  ρωτάται ο κ. Υπουργός:  

Σε ποιες ενέργειες, ως τώρα, έχουν προβεί οι Δημοτικές Αρχές Ωραιοκάστρου (νυν και τέως),
προκειμένου  να  αντιμετωπίσουν  το  ακανθώδες  ζήτημα  των  παράνομων  χωματερών  στην
περιοχή τους και σε ποιες συμπληρωματικά, προτίθενται οι νυν δημοτικές Αρχές να προβούν,
προς επίλυση του ως άνω προβλήματος;

Ο ερωτών Βουλευτής

Απόστολος Αβδελάς
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